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NĚMECKO: Nedávno jsem zde přinesla zprávu z tohoto ranku z Izraele, kde zažívají po 4 dávkách
vakcíny rekordní úmrtnost a nyní se podobné hlasy ozývají z Německa.

Ředitelka pohřebního ústavu Marlies Spuhlerová z Bellheimu ve spolkové zemi Porýní-Falc hlásí
nadměrnou úmrtnost od roku 2021, tedy od začátku očkování proti koronaviru. Nyní říká to, co
mnozí dlouho tušili.

Marlies Spuhlerová, zvyklá ve své práci na těžké lidské tragédie, nyní zveřejňuje své postřehy v
souvislosti se svým zaměstnáním a koronavirovou pandemií. Na mnoha akcích, včetně jedné v
Landau (viz přiložené video), také vyprávěla o svých děsivých profesionálních dojmech a
zkušenostech od roku 2021.

Podle jejích zkušeností a pozorování „nebyla vůbec žádná znatelná úmrtnost, dokud nepřišla
vakcína Covid,“ řekla ředitelka pohřebního ústavu. Podnikatelka se může ohlédnout za
mnohaletými profesními zkušenostmi.

Dosud se mortalita zvyšovala hlavně na jaře a na podzim. Ale nyní je vidět, že většina úmrtí je zjevně
po přeočkování, vysvětluje Spuhlerová. Věk zemřelých se výrazně snižuje.

Ředitelka pohřebního ústavu mohla tato pozorování učinit při své práci, a proto apeluje na všechny,
aby se před podáním očkování proti Covid-19 informovali o možných dopadech.

Video níže je jen v němčině:

 

Vakcína proti Covid-19 radikálně změnila její mnohaletý profesní život, jak uvádí Spuhlerová. Nyní je
mnoho lidí mladších 60 let náhle nalezeno mrtvých v posteli, většina z nich náhle a nečekaně
zemřela. Pozorování v pečovatelských domech také umožňují vyvodit odpovídající závěry.

Pohřebačka je přesvědčena, že vakcína proti Covid-19 je nebezpečná a bere si životy. Drtivá většina
příbuzných zesnulých lidí a lékařů neuznává souvislost mezi „očkováním“ a smrtí příslušných osob
nebo to nechce uznat.

Analýzy praktické lékařky Dr. Sonji Reitzové se však shodují se zjištěním Spuhlerové. Podle Reitzové
také není pochyb o tom, že nadměrnou úmrtnost, která se nyní stala zřejmou, lze vysledovat zpět k
očkování proti Covid-19.

To je zvláště dobře viditelné po takzvaném přeočkování (tzv. posilovač nebo booster), po němž je
také viditelný zvýšený nárůst úmrtnosti.

Další odvážný krok, ze světa zkušeností těch, kteří se rozhodli upozornit na rizika spojená s
vakcínami. Jak moc by si člověk přál trochu více odvahy ze strany lékařské profese, která je
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zřejmě umlčována pohádkovou odměnou od farmaceutického průmyslu.

K tomu jen dodávám, že vzhledem k většímu počtu pohřebních ústavů z různých zemí, které se nyní v
této věci ozývají, se zdá, že na uplácení pohřebáků jednoduše ti, kdo vše naplánovali, předem
nemysleli….
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